女执事圣工简介

INTRODUCTION TO DEACONESS MINISTRY

恩典圣经学院#410

Grace Bible Institute # 410

课程简介

Course Description:

This course is an orientation to the theology and practice of the life and work of a deaconess. This course would teach what God expects (the qualifications) of those in public ministry, the practical work that a deaconess is expected to carry out (and what she is not expected to carry out), the deaconess' devotional life, servant leadership, and introduction to all of the areas of deaconess ministry (teaching, counseling, helping families, working with children, ministry of mercy, calling on the sick, and supporting the work of a pastor.

本课程是对女执事生活和工作的神学和实践的指导。 本课程将讲授神对公开圣工人员的期望(资格)、女执事应担负的实际工作(以及她不应担负的工作)、女执事的灵修生活、仆人式领导方式,并介绍女执事圣工的所有领域(教导、辅导、辅助家庭、带领儿童、关怀事工、探访病人,以及协助牧师的工作)。

课程目标:

Course Objectives:

本课程的目标是帮助学生

The objectives of this course are to help students

- 1. 向可能愿意并有能力担任女执事的姐妹介绍女执事的角色。 Introduce the role of deaconess to women who might be willing and able to serve in such a ministry.
- 2. 介绍《圣经》背景并给出新约中的服事形式。
 Give the Biblical background and instruction in New Testament forms of ministry.
- 3. 在教师提供的关于服事和成长的见解上让学生有机会分享自己的想法。
 Give students the opportunity to share their insights in ways that they can serve and grow through insights provided by their instructor.

Requirements:

- 本课程对任何 GBI 学生开放,但特别考虑以女执事身份服事教会的姐妹。 This course is open to any GBI student, but it is specifically intended for women who are considering serving a group as a deaconess.
- 所有选修本课程的学生都应该对《圣经》有基本的了解。
 All students who enroll in this course should have a basic understanding of the Bible.
- 为了顺利完成本课程,学生必须出席所有的课,并通过回答问题积极参与课程。 In order to successfully complete this course, the student must be in attendance for all the lessons and actively participate in the classes by answering questions.

课程大纲(Outline):

• 第1课=新约圣工(Lesson 1 = New Testament Ministry)

- 第 2 课 = 女执事服事的资格(Lesson 2 = Qualifications for Deaconess Ministry)
- 第 3 课 = 女执事的工作及其培训(Lesson 3 = The Work of a Deaconess and Her Training For It)
- 第4课=圣工的呼召(Lesson 4 = The Call into Ministry)
- 第 5 课 = 基督和众人的仆人(Lesson 5 = A Servant of Christ and People)
- 第 6 课 = 女执事圣工的开始(Lesson 6 = A Deaconess Begins Her Ministry)

课程形式(Lesson Format):

- 每堂课前,我们将向所有学生提供课程和讨论问题的双语材料。 Bilingual lessons with discussion questions will be provided to all students prior to each class.
- 每堂课需要 90 分钟完成。
 Each class take 90 minutes to complete.

课程作者(Course Author):

罗伯特-巴尔扎牧师 2024 年(Pastor Robert Balza in 2024)

如何成为一名好的 GBI 学生 HOW TO BE A GOOD GBI STUDENT

- 1. **准时到达**。请在课程开始前 10 分钟或更早进入 Webex 会议室。教师需要这段时间来标记出勤情况、向每位学生问好,并准备好在指定时间开始上课。
 - **Be on time**. Please enter the Webex meeting room 10 minutes or more before the class is to begin. The teacher will need that time to mark attendance, greet each student, and be ready to begin the class at the time it is designated to begin.
- 2. **请将全部注意力放在您所上的课程上。**请勿 "一心多用"(在上课的同时做其他事情)。
 - Give all of your attention to the class that you are in. Please do not "multi-task" (do other things while also taking the lessons of this course).
- 3. **尽可能使用电脑**上课。电脑屏幕更大,更容易看到老师想与你分享的内容。如果没有电脑,可以使用平板电脑(如 iPad)。如果两者都没有,请使用手机。
 - Use a computer, if possible, for taking the classes. The bigger screen of the computer makes it easier to see anything the teacher wants to share with you. If a computer is not available, use a tablet (such as an iPad). If neither of those is available, use your phone.
- 4. **使用学习指南**。如果可能,请将其打印出来,并准备好做笔记。或者将学习指南下载 到电脑上,然后在学习指南提供的空白处做笔记。
 - Use your study guide. If possible, print it out and be prepared to take notes. Or download it to your computer and take notes on your computer in the blanks provided on the study guide.
- 5. **注意安全,确保他人安全**。请尽量避免通过受监控的通信平台(如微信和 Skype)分享课堂资料和细节。如果我们使用这些平台与他人分享,我们自己和我们联系的人都会面临风险。

- **Be safe and keep others safe**. Please try to avoid sharing class materials and details over communication platforms that are monitored (such as WeChat and Skype). If we share with others using those platforms, we place ourselves and those we are contacting at risk.
- 6. **参与课堂。**在被要求读一段材料时做好准备。希望学生提问并在适当的时候参与讨论。
 - **Participate in the class.** Be prepared to read when asked to do so. Be willing to ask questions and contribute to the discussion when appropriate.

helps your teacher to see the students that he or she is teaching.

7. 不要害怕使用摄像头。如果你的设备有摄像头,你可以放心地打开它,让老师看到你。Webex 非常安全,你不必害怕。它可以帮助老师看到他或她正在教的学生。
Don't be afraid to use your camera. If your device has a camera, you may feel safe to turn it on and let your teacher see you. Webex is very secure and you don't have to be afraid. It